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José Ignacio Araujo Gómez, secretari general de l'Ajuntament de Girona,

CERTIFICO

Que el Ple, en sessió ordinària del dia 29 de juliol de 2024, i a resultes de l'aprovació de
l'acta de la sessió, ha desestimat per majoria absoluta dels membres de la corporació
amb deu vots a favor dels grups municipals PSC-CP, PP i VOX, i disset vots en contra
dels grups municipals Guanyem Girona, JxCat, i ERC-AM, la següent moció:

La  ciutat  de  Girona  disposa  de  set  escoles  bressol  municipals:  La  Baldufa  (1978)  ubicada a
l'Esquerra del Ter, Cavall Fort a Girona Est, El Pont a Pont Major, El Tren a Sant Narcís, Garbí a
Girona II, L'Olivera a Montilivi i la Devesa al barri de la Devesa Güell. L'any 2012 s'inaugura la
darrera escola bressol pública a la ciutat, des de llavors la població gironina ha augmentat des dels
96.000 gironins el 2011 fins als 104.000 actuals. Actualment, Girona només té la capacitat de donar
educació pública i de qualitat al 59% dels infants inscrits a les escoles bressol, el 41% en queda
fora.

L'Escola  Bressol  La  Baldufa  comptava  amb  quatre  línies  d'I1,  les  quals  sempre  s'omplien
completament, demostrant la gran demanda i necessitat d'aquest servei a l'Esquerra del Ter. La
decisió d'eliminar dues d'aquestes línies és inacceptable i perjudica greument les famílies de La
Baldufa. Les escoles bressol són fonamentals per garantir un desenvolupament òptim dels infants
en els seus primers anys de vida i la manca de places afecta directament el benestar de les
famílies. L'escola bressol La Baldufa disposa d'uns baixos que es podrien habilitar per ampliar les
línies i donar servei a la demanda del barri.

Si el 41% de les sol·licituds de places de les escoles bressol es queden sense satisfer, calen més
equipaments i més línies per donar resposta a aquesta falta de places d'educació pública al primer
cicle d'infantil (0 a 3 anys). Eliminar dues línies d'I1 no és la resposta adequada davant d'aquestes
xifres. L'educació pública dels infants hauria de ser una prioritat, perquè és una necessitat bàsica
per a moltes famílies mitjanes i treballadores.

A més, la decisió d'última hora i sense avisar o parlar amb les famílies, ha fet que aquestes no
tinguessin  temps de poder  buscar  altres  opcions.  Fins  i  tot,  algunes famílies  s'han hagut  de
plantejar l'abandonament del lloc de treball per tenir cura dels infants si no hi ha places per a
l'educació pública.

La preocupació als barris de l'Esquerra del Ter és important, fruit d'això s'ha iniciat una recollida de
signatures als gironins i gironines que viuen als barris que presta servei l'escola bressol. Dilluns 8
de juliol es van entrar per registre 500 signatures. La recollida de signatures des de llavors es
manté com a mostra de participació i reivindicació d'una zona de la ciutat que s'ha vist castigada
per la manca d'inversions dels darrers anys.

Aquests  barris,  a  més,  han patit  el  tancament  de  les  urgències  del  CAP,  les  propostes  dels
pressupostos participats que no s'han executat, l'eliminació de la partida per a la construcció d'un
local jove o els 200.000 euros perduts en equipaments per a la gent gran. Les retallades al barri
són transversals i afecten grans i petits.

És per aquesta raó que proposem els següents punts d'acord:

"
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ACORDA:

1. Que es revoqui la decisió d'eliminar dues línies d'I1 a l'escola bressol de La Baldufa i que es
restableixin les línies necessàries per el curs 2024-2025, adequant espais i  educadores, per
donar resposta a les 18 famílies del barri que s'han quedat fora i no tenen plaça a La Baldufa.

2. Que es garanteixi l'accés a una educació pública i de qualitat per a tots els infants de Girona a
prop d'on viuen les famílies.

I  perquè  així  consti  i  assorteixi  els  efectes  oportuns,  expedeixo  aquest  certificat  d'ordre  i  amb el
vistiplau de l'alcalde president.

Vist i plau
L'alcalde president
Lluc Salellas Vilar

Girona, amb data de la signatura digital.
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